
52.II.1 - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna zgłosiła sprawę ulicy Lelewela, która jest dosyć długa, dosyć wąska, a do tego 

zastawiona po jednej stronie parkującymi samochodami – mimo to samochody jeżdżą tam, 

jak po autostradzie. Radna w imieniu mieszkańców prosi o poprawę bezpieczeństwa na tej 

drodze, na przykład poprzez zamontowanie spowalniaczy; nadmieniła, że cztery czy pięć 

tygodni temu potrącone zostało tam dziecko. 
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